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Jsem studentem prvního ročníku NMgr. Fyzika kondenzovaných soustav 
a materiálů, věnuji se hlavně přípravě monokrystalických scintilátorů. 
Zapojoval jsem se do korespondenčního semináře M&M, v současné 
době organizuji už jen tábor Škola matematiky a fyziky. Na částečný 
úvazek učím fyziku na Gymnáziu Christiana Dopplera.  

Ve SKASu jsem strávil minulé volební období 2020-2023. Byl jsem 
aktivním senátorem, spoustu věcí se povedlo prosadit a změnit, s dalšími 
bych rád pokračoval v následujícím volebním období. 

CČeká nás: 
Volba děkana 
V tomto volebním období nás čeká volba děkana. Neznáme ještě samozřejmě kandidáty, ale nemám problém 
podpořit současného děkana Mirka Rokytu pro druhé funkční období, bude-li kandidovat. 

Etický kodex 
Fakulta stále ještě nemá svůj etický kodex, měl by vznikat v následujících měsících a letech. To je problém 
zejména proto, že zatím nejsou nikde a nijak ošetřené například vztahy mezi pedagogy a studenty. Rád bych se 
do jeho tvorby aktivně zapojil. 

Propagace MFF UK 
Jsem zástupcem SKAS v Propagační komisi MFF UK. Na podzim proběhne analýza ekonomické náročnosti 
jednotlivých forem propagace, což zřejmě bude mít vliv na fungování matfyzích seminářů a táborů. Zároveň se 
pravděpodobně v příštím období změní status seminářů a dojde k jejich proměně na spolky. Rád bych nabídl 
svou zkušenost z tohoto prostředí a ideálně změnil pohled (a financování) těchto akcí tak, aby se na ně 
nenahlíželo jen jako na propagační, ale hlavně jako na vzdělávací akce.  

Už se povedlo: 
 

Státnice a obhajoba zvlášť 
Po dlouhých a náročných diskuzích se povedlo umožnit magisterským studentům na matematické a fyzikální 
sekci konat obhajobu a státnice v jiný termín (bakalářští a informatičtí studenti tuto možnost již měli). Budu se 
zasazovat o to, aby tato možnost byla co nejpřístupnější a nebyla svázána nějakými dalšími dodatečnými 
podmínkami (což hrozí zejména na matematické sekci).  

Doktorandi 
Na základě mého podnětu byla připravena analýza příjmů doktorandů. Chtěl bych se zasadit o to, aby vedení 
našlo způsob, jakým zajistit finance pro doktorandy v takové míře, aby se mohli (pokud o to stojí) věnovat jen 
studiu a nebyli nuceni si přivydělávat jinde.  

Poradenské služby a péče o duševnı́ zdravı́ 
Na podnět SKASu byla přijata koordinátorka poradenských služeb. Neváhej se na ni v případě potřeby obrátit. 

Chceš se na něco zeptat, nebo diskutovat o jednotlivých bodech? 
frantisek.zajic@mff.cuni.cz 

https://www.mff.cuni.cz/cs/studenti/poradenstvi/koordinatorka-poradenskych-sluzeb-kontakty
mailto:frantisek.zajic@mff.cuni.cz

